


U
jeli smo ga ravno sredi hitenja z enega sestanka na 
drugega, usklajevanja, povezovanja. »Tudi uradno 
se je začelo dogajati tisto, o čemer sem sanjal 
zadnjih dvajset let. Treba je sanjati in razmišljati 

o tem, kako preseči sebe, prostor in čas. Vendar pa sama 
meditacija in vizualizacija ne pomagata, če ne zavihamo 
rokavov in se ne lotimo dela,« pravi Boris Vene.

VSAK LAHKO PRISPEVA
V zadnjih letih so s somišljeniki naredili že veliko brezpogoj-
nih ur po šolah in vrtcih, zdaj je napočil čas za višjo prestavo. 
»Prišel sem do svojega limita, sedaj potrebujem pomoč, da 
gibanje razširimo na povsem novo raven. Čisto vsak od 
nas lahko po svojih močeh prispeva nekaj dobrega. Morda 
vsakdo nima denarja, da bi ga lahko namenil pomoči potrebnemu 
človeku, čisto vsak pa lahko vsaj majhen del svojega časa nameni 

drugemu oziroma naredi nekaj dobrega za sočloveka, živali in 
planet. Si predstavljate, koliko dobrega bi lahko naredili, 

če bi vsak človek, skupina ali organizacija enkrat 
mesečno (ali enkratno) podarila svoj čas v 

obliki strokovnega ali splošnega znanja 
v dobro širše skupnosti?! Koliko ur bi 

to bilo? Koliko resnično dobrega bi 
lahko naredili? Kakšni napredki 

in premiki bi se zgodili?!« 
navdušeno pripoveduje. K 
sodelovanju je za začetek 
v upravni odbor pritegnil 
dvajset ljudi, ki so uspešni 
vsak na svojem področju, 
od podjetnikov, arhitektov, 
zdravnikov, svetovalcev za 
zdravje do drugih profilov, 
in jim predstavil svojo (za-
četno) idejo. Navdušeno so 
pristopili k projektu, ki se iz 
meseca v mesec spreminja 
v čedalje večji skupek le-
pega in dobrega. Ustanov-
ni člani se srečujejo enkrat 
mesečno, skupaj sanjajo in 
udejanjajo sanje. Bistroumni 

Boris se namreč zaveda moči 
zgleda in tudi sodobne tehno-

logije, torej koliko dobrega lahko 
naredimo, če vplivni posameznik 

(influencer) za to dobro navdihne 
ljudi v svojem krogu.

PONUDNIKI IN ISKALCI
»V razširjeni obliki se projekt obrača v dve smeri: na enem 
mestu združuje potrebe posameznikov, organizacije ali skupine, 
ki potrebujejo pomoč, po drugi strani zbira ponudnike pomoči, 
ki želijo prispevati svoj čas in delo oziroma pomagati. Vse to 
zahteva kompleksno organizacijo, saj je treba zgraditi javno 
bazo ponudnikov pomoči in prosilcev. Obe celoti sta javni 
in dinamični. Ustvarjali jih bomo sproti in skupaj, z rednim 
vpisovanjem in dopolnjevanjem stanja na obeh straneh. 
Po opravljenem delu oziroma prejeti pomoči bomo prosili 
za mnenje tudi osebo, ki je prejela pomoč, da pove, kako 
zadovoljna je bila. Cilj je izvajati vse dejavnosti z zelo po-
zitivnimi občutki – ne skozi igranje mučenika – in resnično 
brezpogojno,« razlaga.
Ljudje z nekim posebnim talentom ali ki delujejo na nekem 
strokovnem področju, s katerim želijo prispevati, se bodo 
lahko odločili za prispevek v obliki strokovnega dela, denimo 
zidar, avtomehanik, če obvladate delo z računalnikom, delate 
z otroki in tako dalje. »Morda želite postati avtomehanik, 
zato ste pripravljeni brezplačno delati eno uro pri priznanem 
mojstru (kar bo koristilo ne samo njemu, temveč tudi vam, 
saj se boste strokovno izobraževali). Seveda se lahko odlo-
čite, da boste, čeprav ste strokovnjak na svojem področju, 
poprijeli tudi za kakšno splošno delo, če bo treba oziroma 
bo po njem večje povpraševanje kot po vašem strokovnem 
delu. Vizija našega gibanja je dolgoročna. Zdaj predvsem 
delamo na tem, da iz 'ročnega načina' povezovanja preidemo 
v ustrezno računalniško sistematizirano obliko,« pove. Tre-
nutno v okviru 'pomoč nudi-pomoč potrebuje' povezujemo po 
telefonu in e-pošti. »Sedaj delamo na tem, da bo na spletni 
strani gibanja zaživel koledar s prostimi termini, kamor se bo 
lahko vsak ustrezno datumsko vpisal,« še pove Boris, ki se že 
veseli rezultatov.
S. R., FOTO OSEBNI ARHIV, GETTY IMAGES

ma za soljudi, živali in naravo

Boris Vene 
je okoli sebe 

zbral skupino 
somišljenikov, 

s katerimi 
izboljšujejo 
svet okoli

 nas.
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